

奥翔牌小型液压油压机大型液压油压机等单柱四柱油压机

产品名称	奥翔牌小型液压油压机大型液压油压机等单柱四柱油压机
公司名称	扬州奥翔铆压设备有限公司
价格	面议
规格参数	布局形式:立式 控制形式:人工
公司地址	江苏省扬州宝应范水镇韦镇工业集中区柘新路
联系电话	0514-88450818

产品详情

y41系列单柱校直，压装液压机，是一多功能的中小型液压机，广泛使用于轴类零件型材，轴套类零件中的压装校压，同时也能完成零件的弯曲，压印，整形，简单零件的拉伸共等工艺动作，可应用于，机床，内燃机，汽车电器，轻纺机械，洗衣机，汽车电器，摩托减震器，空调电器等行业装配的流水线上。

y41-63 13000元 (6.3t)

y41-100 16000元 (10t)

y41-250 22000元 (25t)

y41-400 30000元 (40t)

y41-500 35000元 (50t)

y41-600 40000元 (60t)

y41-800 45000元 (80t)

y41-1000 62000元 (100t)

y41-2000 100000元 (200t)

(含税、含运费)

扬州奥翔铆压设备有限公司坐落在历史文化名城扬州市北郊-宝应。这里物产丰盛，风景怡人，京沪高速铁路公路横跨东西，交通十分便利。我公司现有厂房2000平方米，固定资产300万元，拥有一批丰富经验和熟练管理人员和工程技术研发队伍共70余人。我公司的十六字方针是“务实诚信、产品求新、品种齐全、质量第一”。奥翔铆压设备有限公司是铆接设备、铆接机、旋铆机、压力机、冲床、手扳机、气动压力机、铆钉机、电液增压压力机、数控压力机等产品专业生产加工的有限责任公司(自然人投资或控股),公司总部设在江苏宝应镇工业区,扬州奥翔铆压设备有限公司拥有完整、科学的质量管理体系。扬州奥翔铆压设备有限公司的诚信和实力获得业界的认可。欢迎各界朋友莅临扬州奥翔铆压设备有限公司参观、指导和业务洽谈。

yangzhou aoxiang riveting equipment co., ltd. is located in the northern suburb of historical and cultural city of yangzhou. here the property is rich, beautiful scenery, the beijing-shanghai high-speed north-south, east to west road salt, gold, transportation is very convenient. my company's existing plant 2,000 square meters, fixed assets 300 million yuan, with a group of experienced management and engineering r & d team of more than 70 people. my company's guideline is "pragmatic, honest, product novelty, variety, quality and refinement." yangzhou aoxiang riveting equipment co., ltd. is a riveting machine, xuanmao ji, press, punch press, hand trigger, pneumatic presses, riveting machine, electric presses, hydraulic presses, digital presses, etc. professional production and processing of the limited liability company (natural investment). headquartered in watertown, jiangsu province, wei fan baoying town industrial zone, yangzhou aoxiang riveting equipment co., ltd. has a complete and scientific quality management system. yangzhou aoxiang riveting equipment co., integrity, strength and quality are widely recognized by the industry. welcome friends from yangzhou aoxiang riveting equipment co., ltd. visit, guidance and business negotiation.

本产品的加工定制是是，布局形式是立式，控制形式是人工，类型是冲床，品牌是奥翔，型号是Y41